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2200  lluutteeggoo  22000099  rr..  ppoossiieeddzzeenniiaa  nniiee
pprroowwaaddzziiłł  pprrzzeewwooddnniicczząąccyy  OORRLL  WWIILL,,
kkoolleeggaa  SStteeffaann  SSoobbcczzyyńńsskkii..  NNiiee  pprrzzyy--
jjęęttoo  uucchhwwaałł  ddoottyycczząąccyycchh  sspprraaww  oossoo--
bboowwyycchh,,  mm..iinn..::  pprrzzyyzznnaanniiaa  pprraaww  
wwyykkoonnyywwaanniiaa  zzaawwoodduu  ccuuddzzoozziieemmccoomm
((cczzeekkaajjąą!!)),,  wwyyzznnaacczzeenniiaa  cczzłłoonnkkóóww
kkoommiissjjii  kkoonnkkuurrssoowwyycchh  ((ppiillnnee!!))

Nie przyjęto uchwał:
1. W sprawie projektu programu XXIX Okręgowego Zjazdu

Lekarzy (zjazd za miesiąc).
2. W sprawie kandydatów na członków Państwowej Komisji

Specjalizacyjnej (a koledzy chcieliby rozpocząć specjaliza-
cje…).

3. Przeznaczenia funduszy na wykonanie instalacji centralne-
go ogrzewania i klimatyzacji (nie można skończyć remon-
tu w siedzibie WIL).

4. Przyjęcia sprawozdania skarbnika z wykonania budżetu
za rok 2008 i projektu budżetu na rok 2009 (nie obchodzi
was, na co trzeba przeznaczyć wasze pieniądze ze skła-
dek?).
A wszystko dzięki naszym kolegom, członkom Okręgowej

Rady Lekarskiej WIL, którzy nie przybyli na posiedzenie.
W związku z powyższym następne posiedzenie za dwa

tygodnie (6 marca) i znów za dwa tygodnie (20 marca). 
A potem jeszcze kilka spotkań i nie trzeba dawać się wybie-
rać do nowej Okręgowej Rady Lekarskiej WIL. No chyba że
to tylko nieszczęśliwy zbieg okoliczności, że tylu was nie
było i nie mogło się usprawiedliwić. Śnieg nawet na przewo-
dach telefonów komórkowych?
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Omówienie posiedzenia 
(które się nie odbyło)
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